
  FAU PÅ SAGENE SKOLE 

 

FORELDRENES ARBEIDSUTVALG 

 
Til: Alle FAU-representanter og klassekontakter  

Referat fra FAU-møte mandag 6. november 2023, kl. 18.30 - 20.30  
Sted: Anna Sethne – 2. etg. i Ungdomsskolebygget 
 

Til stede:  
1A Signvor Andersen  
1B Ellen Raugstad 
2B Sigrid Køhn Dobbe  
3A Ann Østenby 
3B Håvard Mokleiv Nygård 
4A Karl Olav Grønlund Sørensen 
6B Tobias Liland 
7A Ida Kierulf 
7B Bår Stenvik 
7C Bahman Heydayati 
8A Anne-Martha Utne Øygarden  
9A Ana Zanon Sierra 
9B Simen Thorbjørnsens Aasheim 
10B Annette Gauslå 
Styret Janneke Solem 
 

AGENDA FOR MØTET:  
1. Godkjenning av innkalling – godkjent  

 
2. Godkjenning av referat  

Referatet er godkjent på e-post og publisert på FAU-sidene på skolens hjemmeside: 
referat-fra-fau-mote-09.10.2023.pdf (osloskolen.no).  
 

3. Rektor informerer (orientering)  
1. Status på skolegårdsprosjektet. Etter lang venting er tiden endelig kommet for 

oppstart av utbedringen av skolegården. Arbeidet skal utføres i faser, og det 
skal være drift i skolen underveis. Fasene er:  

1. Plassen mot Biermannsgate, inkluder utbedring av muren.  
2. Skolegården, lekestativer, rundt B-bygget. Fra desember, og skal pågå i 

ca 2 måneder.  
3. Fotballbanen og øverst i skolegården. I mars/april.  

 
Det har vært prosess om hvordan løsningen skal være, med involvering av 
elevene. Her har også FAU vært aktive sammen med skolen.  
 

https://sagene.osloskolen.no/siteassets/dokumenter/fau/2023/referat-fra-fau-mote-09.10.2023.pdf


Det jobbes for en ekstra åpning ut mot ballplassen. Byantikvaren må gi 
tillatelse, og har vært tilbakeholden. Imidlertid ser det også nå ut til å gå i 
orden, med begrunnelse i behov for rømningsvei i en beredskapssituasjon.  
 
Det kom spørsmål om at skolegården blir brukt som parkeringsplass. Rektor 
informerte om at han har gitt tillatelse til parkering i skolegårdene til 
korpsene som disponerer Festiviteten. Dette i håp om at skolen kan få tilgang 
til Festiviteten til enkelte arrangementer. Det ser nå ut til at det går i orden 
for skolen å få slik tilgang, og det kan også skyldes at det har kommet nye folk 
inn fra korpsenes side.  
   

2. Status på strategisk plan for året 2023. Skolene utarbeider hvert år etter 
oppdrag fra UDE en strategisk plan med målsetninger. Strategisk plan 2023 
(osloskolen.no) I tillegg har skolen laget en tiltaksplan. 
Rektor orienterte om nasjonale prøver på 5., 8., og 9. trinn. Skolen analyserer 
resultatene og bruker informasjonen inn i planen fremover.  
 

3. Strategisk plan for 2025.  
 
Fra nyttår starter en ny strategisk 3-årsperiode. Føringer fra politikerne er 
sendt ut. Skolens ledelse ønsker å fortsette med de tiltakene som er satt i 
gang. I tillegg ser skolens ledelse for seg at grunnleggende skriveopplæring er 
en ny satsning. Skolen har tilbud fra et kompetansemiljø ved NTNU som kan 
jobbe sammen med skolen for å styrke skriveopplæringen. Skolen ser dette 
som viktig fordi det styrker leseopplæringen. Skolen har tidligere satset mest 
på lesing og regning.  
 
Videre ønsker skolens ledelse å satse på skolemiljø, fordi det er viktig for å 
fremme læring. Skolen har mange planer, nå dreier det seg om å gjennomføre 
planene. Skolen ser det som viktig å jobbe med forebygging, og å styrke 
lærernes evne til å gi emosjonell støtte til elevene, samt å følge opp hvordan 
skolen jobber med aktivitetsplikten i opplæringsloven.  
 
Det tredje satsningsområdet er variert og tilpasset opplæring.  
 
Prosessen for strategisk plan. Både lærernes og elevrådene skal trekkes inn i 
arbeidet med strategisk plan. Skolen ønsker innspill fra FAU også. Dette kan 
sendes inn i etterkant av FAU-møtet i desember. Strategisk plan vedtas av 
skolens driftsstyre på nyåret.  
 

4. Elevundersøkelsen gjennomføres i disse dager. Skolen har bestemt seg for å 
sende ut foreldreundersøkelsen. Selv om det er frivillig for skolen å 
gjennomføre foreldreundersøkelsen, har skolen valgt å gjøre dette. Det er et 
par år siden sist, og det var pga tekniske omstendigheter lav deltakelse ved 
forrige undersøkelse. Skolen ser derfor at en ny undersøkelse vil gi nyttig 
informasjon til skolen. Alle foreldre oppfordres til å delta i undersøkelsen. 
Rektor bemerket også at det er skolen selv som må administrere og sende ut 

https://sagene.osloskolen.no/om-skolen/om-oss/strategisk-plan/
https://sagene.osloskolen.no/om-skolen/om-oss/strategisk-plan/


undersøkelsen, i stedet for Utdanningsetaten som har gjort dette for skolene 
tidligere år. FAUs nestleder bemerket at KFU har tatt opp med 
Utdanningsetaten at det er ønskelig at etaten kan avlaste skolene på dette, og 
vil ta det opp igjen. 
 

5. Mobilfri skole. Rektor orienterte om at utdanningsministeren har gitt signal 
om mobilfri skole. Skolen avventer veiledning fra Utdanningsdirektoratet. 
Skolen ønsker å ha en prosess med FAU på hvordan anbefalingen om mobilfri 
skole kan løses på skolen fremover.  

 
4. Valg av styremedlemmer (beslutning) 

Sigrid Køhn Dobbe og Håvard Mokleiv Nygård ble valgt som styremedlemmer ved 
akklamasjon.  
 
Henrik Solem ble valgt til kasserer ved akklamasjon.  
 
 

5. Trinngruppers oppgaver (beslutning)  
Følgende oppgaver ble besluttet for trinngruppene i 2023/2024:  
 
Første og andre trinn 
- Internasjonal matfest  

- Trafikkvakter ved skoleporten  

- Refleksaksjon   

- Dialog med AKS 

 
Tredje og sjette trinn 
- Dugnad Vesle-Sagene  

- Kakelotteri 17. mai for Vesle-Sagene  

- Skjerm/nettvett  

- Hva kan gjøres for å få økt oppmøtet på flaggheisingen på morgenen 17 mai?  

- Halloween 2024 

 
Fjerde og femte trinn 
- 17. mai i skolegården   

- Sosialt miljø med fokus på barnetrinnet, ref brev om felles satsning mot mobbing  

- Pepperkaker og clementiner morgenen 13. desember. Alle foresatte på skolen, ikke 

bare på denne trinngruppa er velkomne til å være med og dele ut, men vi vil gjerne at 

trinngruppa hjelper til med å skaffe foresatte.  

 
Syvende trinn  
- Uke 6  

- Foreldrecafé 

 



 Åttende, niende og tiende trinn 
- Skoleball  

- Trygghetsvandring  

- Aktiviteter og sosialt miljø med fokus på ungdomstrinnet, ref brev om felles satsning 

mot mobbing   

- Kontakt med nærmiljøet  

  I tillegg har FAU noen arbeidsgrupper, som har spesifikke oppgaver. Skolehagen er en av 
dem.  
 
6. Informasjon fra styret (orientering) 

1. Skolegruppemøtet. Styret har deltatt på skolegruppemøtet som er en arena 
hvor FAUer fra ulike skoler møtes og utveksler erfaringer. Denne gangen var 
møtet på nye Voldsløkka skole. Et par av de interessante sakene som var tatt 
opp var:  

1. mobilfri skole. Voldsløkka har startet med mobilfri skole, og har 
positive erfaringer fra dette.  

2. Hvordan skape et miljø blant foreldrene. Flere skoler har positive 
erfaringer med å skape arenaer hvor foreldre kan møtes, for eksempel 
foreldrecafé. Flere har gode erfaringer med å bruke ressursene i 
lokalmiljøet/skolene, for eksempel helsesykepleier.   
 

2. Skolens råd om mobilbruk   
FAU gav forrige skoleår innspill til et forslag til et dokument som skolen har 
utarbeidet med anbefalinger til foreldre når det gjelder mobilbruk og sosiale 
medier. FAU gav helhjertet støtte til dokumentet.  
 
Skolen har vedtatt dokumentet, og publisert det på skolens hjemmeside: 
anbefalinger-om-mobilbruk.pdf (osloskolen.no) Vi oppfordrer foreldre til å 
sette seg inn i dokumentet, og bruke det hvis det er behov. På skolens 
nettsider ligger det også lenke til informasjon fra Medietilsynet om 
foreldreveiledning om databruk: Foreldreveiledning om databruk 
(osloskolen.no). Denne kan også være nyttig å kjenne til.  

   
  

3. Innspill om trafikksikkerhet – status. FAU har gitt innspill til 
trafikksikkerhetstiltak i bydelen på starten av skoleåret. Vi har etterspurt 
status på innspillene, men ikke mottatt noen status.  
  

4. Driftsstyremøte 6. desember, send gjerne innspill til saker til FAUs 
representanter som er nestleder Annette Gauslå og leder Janneke Solem .  

 
5. Det jobbes fremdeles med å følge opp vedtaket om utekontakter i bydelen, 

og man holder på å forberede en klage om hvordan midlene er brukt. 
Politikerne i bydelsutvalget vedtok i juni å bevilge 500 000 til utekontakter, og 
profilerte seg i Sagene avis på at bydelen nå skulle få utekontakter. Sagene 
bydel har vært den eneste bydelen uten utekontakter. På Oslos nettside med 

https://sagene.osloskolen.no/siteassets/dokumenter/informasjonsskriv/anbefalinger-om-mobilbruk.pdf
https://sagene.osloskolen.no/for-elever-og-foresatte/hjemskole-samarbeid/foreldreveiledning-om-databruk/
https://sagene.osloskolen.no/for-elever-og-foresatte/hjemskole-samarbeid/foreldreveiledning-om-databruk/


kontaktinformasjon til utekontaktene i alle bydelene står det oppført 
kontaktinformasjonen til en leder. Det er ikke ansatt en reell utekontakt. Det 
er funksjonen utekontakt som vi mener fremdeles mangler, det holder ikke 
bare å kalle den det.    

 
6. Trygghetsvandringer. Det er fortsatt behov for flere trygghetsvandrere, som 

går hver onsdag kl. 20 fra Sagene lunsjbar. Send en SMS til Annette hvis man 
trenger en annen dag eller ønsker en annen dag. Spre gjerne medlemskap til 
trygghetsvandringen- FB-siden.  
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.f
acebook.com%2Fgroups%2F469921697721053%2F&data=05%7C01%7C%7C9
2de4a8266fb4767c7be08dbe8027ee8%7Cd248b7d3b074417891b4719af5841
83a%7C0%7C0%7C638358869637065740%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8ey
JWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%
7C3000%7C%7C%7C&sdata=3EM%2Bs3O5ZOu3f3yTcHrNA0FpYu8dY5y5eQ9i
P3WfG8E%3D&reserved=0 
 
 

7. Eventuelt  
1. Status for rehabilitering av skolen, skolebehovsplanen. Det har vært jobbet 

for at Sagene skole skal utredes, etter at andre skoler i bydelen er ferdig. Det 
kan imidlertid bli behov for en aksjonsgruppe, for å følge opp dette. En lenke 
til gjeldende skolebehovplan finnes her:  Skolebehovsplanen - Skoleutbygging 
i Oslo - Oslo kommune 
 

2. Ventilasjon og brannsikkerhet er sett på – har det skjedd en utbedring? Styret 
følger dette opp med rektor.  

 
8. Arbeid i trinngrupper 

 
1 og 2 trinn 
Snakket om ansvarsområdene til trinngruppa, herunder trafikkvaktordning, internasjonal 
matfest og refleksaksjon. Vil til neste gang undersøke muligheten for å få reflekser fra 
f.eks. politiet, som kan deles ut til elever.  
 
3 og 6 trinn 
Trinngruppa diskuterte oppdragene. Vil ta kontakt med Jenny Skagestad i styret for 
Vesle-Sagene for å diskutere forberedelser til dugnaden.  
 
4 og 5 trinn 
På grunn av sykdom i trinngruppa var det bare en representant til stede. Styret sender 
over erfaringsdokumentene knyttet til 17. maiarrangementet til trinngruppa.  
 
7 trinn 
Trinngruppa planlegger foreldrekafé på skolen en ettermiddag i uke 6 for alle foresatte 
1.-10.trinn. Med matservering og foredrag om f.eks «nettvett» eller informasjon om 
tilbud i nærområdet (Ung metro). Kom gjerne med andre forslag til tema. 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fgroups%2F469921697721053%2F&data=05%7C01%7C%7C92de4a8266fb4767c7be08dbe8027ee8%7Cd248b7d3b074417891b4719af584183a%7C0%7C0%7C638358869637065740%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=3EM%2Bs3O5ZOu3f3yTcHrNA0FpYu8dY5y5eQ9iP3WfG8E%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fgroups%2F469921697721053%2F&data=05%7C01%7C%7C92de4a8266fb4767c7be08dbe8027ee8%7Cd248b7d3b074417891b4719af584183a%7C0%7C0%7C638358869637065740%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=3EM%2Bs3O5ZOu3f3yTcHrNA0FpYu8dY5y5eQ9iP3WfG8E%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fgroups%2F469921697721053%2F&data=05%7C01%7C%7C92de4a8266fb4767c7be08dbe8027ee8%7Cd248b7d3b074417891b4719af584183a%7C0%7C0%7C638358869637065740%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=3EM%2Bs3O5ZOu3f3yTcHrNA0FpYu8dY5y5eQ9iP3WfG8E%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fgroups%2F469921697721053%2F&data=05%7C01%7C%7C92de4a8266fb4767c7be08dbe8027ee8%7Cd248b7d3b074417891b4719af584183a%7C0%7C0%7C638358869637065740%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=3EM%2Bs3O5ZOu3f3yTcHrNA0FpYu8dY5y5eQ9iP3WfG8E%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fgroups%2F469921697721053%2F&data=05%7C01%7C%7C92de4a8266fb4767c7be08dbe8027ee8%7Cd248b7d3b074417891b4719af584183a%7C0%7C0%7C638358869637065740%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=3EM%2Bs3O5ZOu3f3yTcHrNA0FpYu8dY5y5eQ9iP3WfG8E%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fgroups%2F469921697721053%2F&data=05%7C01%7C%7C92de4a8266fb4767c7be08dbe8027ee8%7Cd248b7d3b074417891b4719af584183a%7C0%7C0%7C638358869637065740%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=3EM%2Bs3O5ZOu3f3yTcHrNA0FpYu8dY5y5eQ9iP3WfG8E%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fgroups%2F469921697721053%2F&data=05%7C01%7C%7C92de4a8266fb4767c7be08dbe8027ee8%7Cd248b7d3b074417891b4719af584183a%7C0%7C0%7C638358869637065740%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=3EM%2Bs3O5ZOu3f3yTcHrNA0FpYu8dY5y5eQ9iP3WfG8E%3D&reserved=0
https://www.oslo.kommune.no/skole-og-utdanning/skoleoversikt-og-skolekrets/skoleutbygging-i-oslo/skolebehovsplanen/
https://www.oslo.kommune.no/skole-og-utdanning/skoleoversikt-og-skolekrets/skoleutbygging-i-oslo/skolebehovsplanen/


 

 
8, 9, 10 trinn  
Hovedtemaet var skoleball for ungdomstrinnet. Vi oppsummerte de to siste årenes ball 
og snakket om budsjett og erfaringer som har vært svært positive. Trinngruppa har hatt 
veldig godt samarbeid med skolen og Elevrådet for å få til en fin feiring for ungdommene 
slik de ønsker seg. Viktig med foresatte som bidrar i forkant, under festen og hjelper med 
opprydding i etterkant. Ungdomsskolelærene som er tilstede, er veldig viktige for et 
vellykket arrangement. Ballet skal være gratis for alle ungdommen på skolen. 
Miljøarbeider og Elevrådet har søkt midler fra fond, avventer svar. Vi snakket også kort 
om fordeling av oppgaver.  

 
 

Med vennlig hilsen,  
Styret i FAU Skoleåret 2023-2024: 

 
Leder: Janneke Solem 
Nestleder: Annette Gauslå (10B) 
Kommunikasjonsansvarlig: Anne-Martha Øygarden (8A) 
Styremedlem: Sigrid Køhn Dobbe (2B) 
Styremedlem: Håvard Mokleiv Nygård (3B) 
 

 


